
 
PROTOKÓŁ   Nr 45.2012 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 30 lipca 2012 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji 
5. Kamil Paweł Laskowski – członek Komisji 
6. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Paweł Marcin Bednarczyk – Burmistrz Tłuszcza 
2. Halina Kusak – Skarbnik Gminy 
  
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Omówienie materiałów na XVI Sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu  .  
2.  Sprawy bieżące. 
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1. Komisja zapoznała się z materiałami przygotowanymi na XVI sesję Rady 
Miejskiej w Tłuszczu, która odbędzie się 31 lipca 2012 roku. 
Zaproszona na posiedzenie Komisji Skarbnik Gminy Pani Halina Kusak, 
przedstawiła  propozycje wprowadzenia zmian do Uchwały Budżetowej na 2012 
rok oraz do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2012-
2020. 
Poinformowała, iż proponuje się wprowadzenie  zmian w planie dochodów 
budżetowych o kwotę  128 722,19 zł  zgodnie z załącznikiem nr 1 do projektu 
przedmiotowej uchwały i zmian w  wydatkach  budżetowych o kwotę  
240 834,80 zł  zgodnie z załącznikiem nr 2.  
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Przy omawianiu zwiększenia planu wydatków budżetowych wytworzyła się  
dosyć burzliwa dyskusja w temacie zwiększenia planu wydatków o kwotę 
100 000 zł na dotację przedmiotową dla Centrum Kultury  Sportu i Rekreacji. 
Przewodniczący Komisji odczytał przedstawiony przez Panią Skarbnik wniosek 
dyrektora CKSiR o zwiększenie dotacji o 160 000 zł . 
 
Komisja  jest zaskoczona tak znacznym wzrostem  wydatków w planie 
finansowym CKSiR i dlatego  wnioskuje o zorganizowanie spotkania przed sesją 
wszystkich radnych  z Burmistrzem, ze Skarbnikiem Gminy i z dyrektorem 
CKSiR w celu omówienia i wyjaśnienia  zaistniałej sytuacji.  
 
Pani Skarbnik poinformowała, iż  projekcie uchwały zmieniającej Wieloletnią 
Prognozę Finansową, należy wprowadzić zmiany w załączniku nr 1, ponieważ 
zmieniła się  tylko kwota przychodów w 2012 roku.    
 
Komisja przyjęła do wiadomości. 
 
Ad2. Komisja w dyskusji z Burmistrzem poruszała sprawy związane z bieżącą 
działalnością gminy. 
 
Ad3. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 7 sierpnia 2012 
roku godzina 15.00. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                             
 
                                                                           Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                Mirosław Sobczak 
 
  
Dokument utworzyła:  
Bożena Brzozowska 2 sierpnia 2012 r. 
 
 
 
 


